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Pkt. 1 

- Orientering fra viceværterne 

Angående fjernvarmeprojektet, har der manglet nogle småting ved forskellige 

beboere, hvor der er bestilt materialer til færdiggørelse. 

Der er nogle maskiner ved Smutvejen, hvor Andel Energi laver en ny 

transformerstation, derfor er der lidt trafik i området. 

Der er afsluttet nogle kloakbrønde i Græsvænget. 

Der er kommet nye skraldecontainere, og viceværterne er ved at få tilpasset 

behov. Der er kommet 3 kemiskabe, som skal fordeles. 

Der er kommet ny tømrer, Jack Hegelund. Dette for at nedbringe ventetid på 

opgaver. 

Der er planlagt flere plankeværk udskiftning i den kommende tid. 

Infotavlen er klar til at blive sat op ved bommen mellem Hørvænget og 

Græsvænget. 

Platantræerne vil blive beskåret i år og der vil samtidigt blive nedlagt nogle 

træer. 

Der er indkøbt fodboldmål som samles og sættes på plænen ved 

viceværterne. 

Camilla fortsætter sin ansættelse et år mere, således at hun fortsætter i 

afdelingen. 

Pkt. 2 

- Nyt fra administrationen og formanden 

medlemmer til repræsentantskabet, Cisse, Martin, Sussie, Niels. 

Pkt. 3 

- Tommy ønsker en dialog omkring skraldesituationen ved viceværterne. 

Der tages en dialog omkring hvilke muligheder der er for, at der ikke ligger 

smadrede ting og sager i området efter weekenderne. 

Ligeledes er der observeret udefrakommende som læsser affald af i 

weekenderne. 



Keld vender problematikken med viceværtgruppen iht. At det besværliggøres 

for udefrakommende at læsse affald af og pkt. tages op ved næste møde. 

Pkt. 4 

- Bestyrelsens arbejde set ud fra de nuværende arbejder/projekter i afdelingen. 

Der tales om diverse sociale arrangementer, som der løbende arbejdes videre 

med.  

Pkt. 5 

- Beboerforslag 1 – kan petanque banen asfalteres og bemales med 

hinkeruder? Det besluttes efter afstemning, at der etableres græs med 

trædesten på de små fællesområder. 

- Beboerforslag 2 - Der spørges ind til om der kan opstilles en ekstra basket kurv 

ved viceværterne, således at der kan spilles kamp? 

Det undersøges hvad en kurv koster og om banen evt. skal vendes. Pkt. tages 

op ved næste møde. 

- Beboerforslag 3 - Der stilles forslag til hvorvidt beboere, efter eget ønske, vil 

kunne inddrages i et aktivitetsudvalg ved sociale tiltag? Nyhedsbrev til 

kommende arrangementer for beboerne. Der arbejdes videre med denne ide. 

Pkt. 6 

- Evt. 

Ang. Bemaling af parkeringspladser, herunder gul malede pladser ønskes til videre 

dialog. Der udarbejdes en vejledning med henstilling. 

Ang. Maling af den udvendige vedligeholdelse drøftes iht. En vejledning til beboere 

skal udarbejdes for at undgå yderligere misforståelser.  

Bestyrelsen læser husordenen igennem og kommer med input til næste møde. 

 

Referat gennemlæst og godkendt. 

 

/Cisse Christiansen 

Afdelingsformand 


